

主辦機構



主題贊助

直播平台支持

全力支持



無相藝術呈獻

英皇新秀

EEG SINGING CONTEST 歌唱大賽 2016

ELIGIBILITY AND IMPORTANT NOTES

- Contestants must be at least 16 years old.
- Contestants must be Chinese and hold a valid proof of their Hong Kong identity or foreign passport and must speak Cantonese/Putonghua fluently.
*foreigners who can speak Cantonese/Putonghua fluently shall be considered by the Organizer in a special circumstances.
- Contestants can participate by way of solo or group performance.
- The personal data provided by the contestants in the application forms will be kept and stored by Emperor Entertainment Group Limited (the "Organizer") and may be used by the Organizer for the following purposes:
 - In relation to "【無相藝術呈獻】英皇新秀歌唱大賽 2016" (the "Contest"), including activities for promotion, publicity and obtaining sponsorship.
 - For broadcasting of the Contest program on TV and/or any other media; and promotion and distribution of such program in any parts of the world
- In the above circumstance, the personal data provided by the contestants will be released to the press, other media, advertisers, Contest's judges and the general public.
- Contestants have the right to request for making necessary corrections if any of the information provided by them were found incorrect.
- The Organizer reserves the right to make all final decisions for matters in relation to the Contest. Contestants agree to accept all arrangements of the Organizer without any objection.

* Please use a black pen or a ball pen, fill in all the information on this form in regular script. 請用黑色墨水筆或原子筆，以正楷填寫各項。

* Save and except those with special remarks, contestants must fill in all the information as required in this form. 參賽者必須填報本表格內要求提供的所有個人資料，但註明是可選擇是否填報的資料則屬例外。

參賽資格及重要事項

- 參賽者必須年滿16歲或以上。
- 參賽者不規定國籍,但必須為華人,持有有效之香港身份證明文件或外國護照並能操一口流利廣東話/普通話。
*如參賽者為外國人但能操一口流利廣東話/普通話,主辦機構會酌情考慮。
- 參賽者均可以個人獨唱或組合形式參加。
- 參賽者在本報名表格內填寫的任何個人資料均為英皇娛樂集團有限公司("主辦機構")所保存及可作以下用途:
 - 有關但不限於與"【無相藝術呈獻】英皇新秀歌唱大賽 2016"("比賽")有關的宣傳、推廣及申請贊助活動。
 - 在電視及/或任何其他媒體播放比賽節目;推廣及發行該比賽節目到世界各地。
- 在上述情況下,參賽者所提供的個人資料,均會被發放予新聞界、其他傳媒、廣告商、比賽評判團及公眾人士。
- 提交表格後,參賽者若發現其提供之資料有不正確時,請與本表格內列出的主辦機構負責人聯絡,要求作出所需修正。
- 主辦機構對此比賽擁有一切最終決定權,參賽者必須接受安排而不得異議。

* Contestants must fill in all the information in this form clearly and completely or else the Organizer will not consider your application. 參賽者如未能提供所需的所有資料,或所填寫的資料,未能清楚顯示參賽者具備參賽資格,申請書將不獲受理。

姓名 / 合唱組合名稱 (中文) NAME / GROUP : (CHINESE)		相片	
(英文) (ENGLISH)			
性別 SEX :	年齡 AGE :		
出生日期 DATE OF BIRTH :	日 DAY	月 MONTH	年 YEAR
出生地點 PLACE OF BIRTH :		國籍 NATIONALITY :	
身份證/護照號碼 I.D. CARD/PASSPORT NO. :		在本港居住時間 LENGTH OF RESIDENCE IN HONG KONG :	
身高 HEIGHT :	厘米 (CM)	體重 WEIGHT :	公斤 (KG)
住址 RESIDENTIAL ADDRESS :			
日間聯絡電話/流動電話 DAY / NIGHT TELEPHONE NO.:		電郵地址 E-MAIL ADDRESS :	學歷 EDUCATIONAL QUALIFICATIONS :
職業 OCCUPATION :		學校 / 公司名稱 NAME OF SCHOOL / COMPANY :	
曾否參加舞台或其他表演? 如有, 請提供詳情: HAVE YOU EVER PARTICIPATED IN STAGE PERFORMANCES OR ANY OTHER PERFORMANCES? IF SO, PLEASE GIVE DETAILS : _____			
曾否參與歌曲創作? HAVE YOU EVER PARTICIPATED IN SONG WRITING ? 作曲 <input type="checkbox"/> 填詞 <input type="checkbox"/> 作品 MUSIC <input type="checkbox"/> LYRICS <input type="checkbox"/> SONG TITLE _____			
曾否接受任何舞蹈或樂器訓練? HAVE YOU EVER LEARNED DANCING OR PLAYING MUSICAL INSTRUMENT(S) ? 舞蹈 <input type="checkbox"/> 樂器 <input type="checkbox"/> DANCE STYLE(S) _____ MUSICAL INSTRUMENT(S) _____			

曾否簽署任何經理人合約、唱片合約及 / 或曲詞寫作合約？

HAVE YOU EVER ENTERED INTO ANY ARTISTE MANAGEMENT CONTRACT, RECORDING CONTRACT AND / OR SONG / LYRICS WRITING CONTRACT ?

是 (請註明簽約公司、合約性質、期限及地區)
YES (PLEASE SPECIFY THE ENGAGED COMPANY, CONTRACT NATURE, TERM AND TERRITORY)

否
NO

能操語言

LANGUAGES SKILLS :

國語

MANDARIN

廣東話

CANTONESE

英文

ENGLISH

其它

OTHERS _____

錄音樣版

TITLE(S) OF AUDITION SONG(S):

1.
2.
3.

調子

KEY:

1.
2.
3.

語言

LANGUAGE:

1.
2.
3.

請注意, 參賽者須選擇不少於3首流行歌曲之試音歌曲, 其中必須有中文歌。請根據以下要求選擇3首歌曲:

* CONTESTANTS OUGHT TO PROVIDE AT LEAST THREE DEMOS TO THE ORGANIZER WHICH CANNOT BE POST PROCESSING. PLEASE NOTE THAT AT LEAST TWO OF THE AUDITION SONGS MUST BE IN CHINESE. FOLLOWING ARE THE REQUIREMENTS OF THE DEMO(S):-

1. 一首最能展現自己音質特色的有難度的比賽歌曲

At least one of the three audition songs which shows the music style of the contestant.

2. 與第一首完全不同曲風的歌曲 (例一: 如第一首是快歌, 那第二首請提供慢歌; 例二: 如第一首是流行曲, 第二首可以是爵士)

At least one of the three audition songs must be in different style from the others (1st Example: if the first one is fast beat songs, the second one should be slow beat songs; 2nd Example: if the first one is POP music, the second one should be JAZZ)

3. 最能展現自己風格、聲音能力和特色的歌曲

At least one unique song which represents the contestant's style and his/her/their voice type;

4. 最能表達自己內心情感及打動自己的歌曲

Audition Songs should be touching.

提名人姓名

NAME OF NOMINATOR :

提名人職業

NOMINATOR OCCUPATION :

與參賽者關係

RELATIONSHIP WITH CONTESTANT :

提名人電話

NOMINATOR TELEPHONE NO. :

I hereby acknowledge that:

1. During the period between the submission of this application form and the completion of the Contest, I will not provide any signing, recording and / or song / lyrics writing services to any person, partnership, firm, corporation or company other than the Organizer, and will not enter into any artiste management contract, recording contract and / or song / lyrics writing contract with any person, partnership, firm, corporation or company.

2. I am presently not bound by any artiste management contract, recording contract, song / lyrics writing contract and / or any other contract which may preclude me from performing or observing any terms and conditions stated in this application form.

3. I agree that the personal data provided in this application form to be used by the Organizer for any purposes in relation to the promotion, marketing, sponsorship procurement and conduct of the Contest, including but not limited to broadcasting on television channels, distribution in any format and media throughout the world, and disclosure to journalists, other media, advertisers, judges for the Contest and the public.

4. I agree to comply with and be bound by terms and conditions stated in this application form.

5. The above information and statements given by me are true and correct.

Dated the _____ day of _____ 2016.

Signature of Contestant :

Hong Kong Identity Card No. / Passport No. :

The following must be completed by a parent or legal guardian of Contestant who is under 18 years old at the time of application.

I, _____ am the mother / father / legal guardian of the Contestant and I have carefully read the terms and conditions of the above. I give my consent to the Contestant to enter the Contest. I confirm the statements given by the Contestant are true and correct.

I confirm that the above statements given by me are true and correct.

Signature of Parent / Legal Guardian :

本人現確認:

1. 在提交本報名表格至比賽結束為止, 本人不會提供任何歌唱、錄音及/或曲詞寫作服務予任何主辦機構以外的人仕、合夥人、機構或公司, 亦不會與任何人仕、合夥人、機構或公司簽訂任何經理人合約、唱片合約及 / 或曲詞寫作合約。

2. 本人現時不受任何經理人合約、唱片合約及 / 或曲詞寫作合約及 / 或任何其他合約約束而妨礙本人履行或遵守本報名表格內任何條款及章則。

3. 本人同意主辦機構把本人在本報名表格上提供的個人資料用於任何與比賽之宣傳、推廣、贊助申請及進行相關的用途, 包括但不限於電視廣播、於全世界以任何形式及於任何媒體發行, 以及發放予新聞界、其他傳媒、廣告商、比賽評判團及公眾人士。

4. 本人同意遵守及受本報名表格內一切條款及章則之約束。

5. 上列填報的資料及聲明俱為真實無誤。

日期: 二〇一六年 _____ 月 _____ 日

參賽者簽署:

香港身份證號碼 / 護照號碼:

參賽者如在入遞表格時未滿十八歲, 必須由其家長或合法監護人填報以下一欄。

本人 _____ 為參賽者母親 / 父親 / 合法監護人, 本人已細閱以上之表格條款並同意參賽者參加是項比賽, 本人確認參賽者填報之各項資料均屬真實無誤。

本人現證實上列填報各項, 俱屬真實無誤。

家長 / 合法監護人簽署: